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СТАНІСЛАВСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БІЛОЗЕРСЬКОГО РАЙОНУ 

ХЕРСОНСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

П Р О Т О К О Л 

ХLІІ сесії VІІ скликання 

 

Від 25.02.2020 року                                 
Зала засідань  
Станіславської сільської ради  
14-00  год 

                                                                                       Загальний склад ради –  26 депутатів, 
                                                                                       Були присутні на засіданні  

     25.02.2020 – 15 депутатів 

                      (список додається); 
     Присутні запрошені - 11 

                                 (список додається) 
Голова сесії – сільський голова   
Желуденко Володимир 
Володимирович 

Секретар засідання сесії – депутат 

виборчого округу № 20 

Завещана Ольга Леонідівна 

  

 

Перед початком засідання сесії сільської ради виступив Дністрянський Віктор 
Степанович, щодо вивчення питання подальшої роботи Станіславського терапевтичного 
відділення (стаціонару). Виступив завідувач Станіславської амбулаторії Василенко А.В. з 
даного питання. 
Присутні на засіданні сесії сільської ради крім запрошених: 
Баєв Михайло Федосійович, житель села Станіслав; 

Гаврилів Світлана Степанівна, жителька села Станіслав; 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав; 
Максимов Микола Гаврилович, житель села Станіслав; 
Осавітній Віктор Петрович, житель села Станіслав; 
Халіуліна Тетяна Володимирівна, житель села Станіслав 

Щербина Анатолій Олексійович, житель села Станіслав; 
Юдніков Валентин Вячеславович, житель села Станіслав; 
Яковчишен Володимир Стратонович, житель села Станіслав. 
 

Секретар ради – Завещана О.Л. відкриває засідання сесії сільської ради у зв’язку з 
перебуванням у відпустці сільського голови Желуденка В.В. 
 

Секретар ради: Є пропозиція сесію розпочати, заперечень немає? Немає. 
Сесію оголошую відкритою. 

/Звучить Гімн України/ 
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Сільський голова:  Шановні депутати! Нам необхідно затвердити порядок  
               денний засідання ХLІІ сесії VІІ скликання.  
Порядок денний був Вам розданий будуть зміни, доповнення до порядку денного? Немає. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
1. Про відкликання з відпустки сільського голову Желуденка В.В. 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
2. Про початок ліквідації Відділу освіти, молоді та спорту Станіславської сільської 

ради.  
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

3. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 696/1023 «Про 
затвердження структури, загальної чисельності апарату  Станіславської сільської 
ради та її виконавчих органів на 2020 рік». 
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

4. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 868/1013 «Про 
затвердження місцевих Програм»; 
 (Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

5. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про 
сільський бюджет на 2020 рік»; 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

6. Про затвердження Бюджетного регламенту проходження бюджетного процесу 
сільського бюджету Станіславської сільської ради. 
(Доповідає: начальник відділу, головний бухгалтер відділу бухгалтерського обліку, 
планування економічної діяльності та звітності Сміюха Н.В.) 

7. Про передачу в оперативне управління  індивідуально визначене майно. 
 (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

8. Про внесення змін до Регламенту Станіславської сільської ради, затвердженого 
рішенням ІІ сесії VІІ скликання сільської ради від 24.11.2017 року № 13/340 

(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 
9. Про затвердження Порядку надання матеріальної допомоги особам відповідно до 

програми соціального захисту населення на 2020 рік. 
(Доповідає: Головний спеціаліст з питань прав дітей та соціального захисту 
населення Кравченко Г.І.) 

10. Про надання дозволу  на укладення додаткових угод  до договорів оренди. 
 (Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

11. Про утворення ініціативної групи з підготовки установчих зборів Ради ветеранів при 
Станіславській сільській раді та погодження положення.   
(Доповідає: секретар ради Завещана О.Л.) 

12. Про затвердження Плану розвитку молодіжної політики в Станіславській об’єднаній 
територіальній громаді  на 2020 рік. 
(Доповідає: інспектор з проектного менеджменту Сонько Р.С.) 
Земельні питання: 

доповідає провідний спеціаліст з питань земельних відносин Загоровська Л.В 

13. Про надання дозволу гр. Корнієнку М.П. на розробку проекту землеустрою щодо 
відведення в оренду земельної ділянки для обслуговування магазину в с. Станіслав 
по вул. Голобородька, 26; 

14. Про передачу земельних ділянок для ведення особистого селянського господарства 
у приватну власність громадян; 
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15. Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання дозволів на розроблення 
проектів землеустрою щодо відведення у власність земельних ділянок для ведення 
особистого селянського господарства; 

16. Про розгляд звернень громадян щодо відведення земельних ділянок у власність для 
ведення особистого селянського господарства в межах населеного пункту; 

17. Про розгляд заяв громадян щодо надання дозволів на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок для будівництва та 
обслуговування та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і 
споруд; 

18. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки співвласникам земельної 
частки (паю) колективної власності КСП «Комунар» гр. Онищенко С.В., гр. Карп 
В.В.; 

19. Про виділення в натурі земельної частки (паю) гр. Старюченку В.Г. із земель 
колишньої колективної власності КСП «Комунар»; 

 

Регламент засідання не встановлювався. 
Сільський голова Шановні депутати! У відповідності із регламентом сільської 

ради нам необхідно утворити лічильну комісію. 
     Переходимо до утворення лічильної комісії. До складу 
лічильної комісії пропоную обрати депутатів сільської ради: 
Муравська Тетяна Іванівна     депутат округу№ 17 

Ісаєнко Миланія Євгеніївна    депутат округу № 18 

Волос Любов Валентинівна     депутат округу № 24  
Інші пропозиції будуть? Не поступило. Хто за дану лічильну комісію прошу 

проголосувати. За - 15. Хто проти- ? Немає. Утримався? Немає. Приймається. Лічильну 
комісію прошу зайняти свої місця. 
 

1. СЛУХАЛИ:         Про відкликання з відпустки сільського голову Желуденка В.В. 
 

  

Доповідала:            Завещана О.Л. секретар ради, ознайомила із проектом рішення, 
            що додається. 
 

Секретар ради:      Запитання будуть? Немає. Зміни, доповнення до проекту рішення  
      будуть? Немає. Голосуємо. 
                         

                                                    ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

                                               

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

    «Не голосував – 1» (Желуденко В.В.) 
 

Секретар ради:         Рішення прийняте. 
    

1. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про відкликання з відпустки 

     сільського голову Желуденка В.В.», додається. 

 

Сільський голова Желуденко В.В. з даного моменту я вже не у відпустці і маю право 
головувати на засіданні сесії та приймати участь у голосуванні.   
 

2. СЛУХАЛИ:         Про початок ліквідації Відділу освіти, молоді та спорту 

    Станіславської сільської ради. 
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Доповідала:                   Завещана О.Л., секретар ради. Ознайомила із проектом рішення 

                                         від 29.01.2020 року зі змінами внесеними 18.02.2020 року  

                                         постійною комісією з питань планування, фінансів, бюджету та 
соціально-економічного розвитку, що додається. 
 

Сільський голова: Запитання будуть? Немає. Зміни, доповнення до проекту 

    рішення будуть? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

2. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про початок ліквідації 
                                               Відділу освіти, молоді та спорту Станіславської сільської ради»,  

                                               (додається). 
 

3. СЛУХАЛИ:   Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019  
    року № 696/1023 «Про затвердження структури, загальної  
    чисельності апарату  Станіславської сільської ради та її 
виконавчих органів на 2020 рік». 
 

Доповідала:      Завещана О.Л. коротко ознайомила із проектом рішення від 
18.02.2020 року (додається) та запропонувала зміни до проекту 
замість інспектор – 3 одиниці внести зміни інспектор – 1 

одиниця, надала роз’яснення щодо необхідності внесення змін до проекту. 
  

Сільський голова:             Питання є? Немає. Зміни, доповнення до проекту рішення будуть?  
               Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

  

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

                                      

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

                                                                             

3. ВИРІШИЛИ:                    Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення 

сільської ради від 20.12.2019  року № 696/1023 «Про 

затвердження структури, загальної чисельності апарату  
Станіславської сільської ради та її виконавчих органів на 2020 рік», що додається.   

 

 

4. СЛУХАЛИ:                Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 року  
          № 868/1013 «Про затвердження місцевих Програм». 
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Доповідала:             Сміюха Н.В., начальник відділу, головний бухгалтер сільської 
          ради, проект рішення був розглянутий та схвалений на засіданні 
постійної комісії сільської ради з питань планування, фінансів бюджету та соціально-

економічного розвитку 21.01.2020 року, внесенні зміни до проекту даною комісією 

18.02.2020 року, але на даний час виникла необхідність внести зміни до проекту рішення, а 
саме: 

Внести зміни до Програми «Розвитку фізичної культури і сорту в Станіславській 
сільській раді на 2020 рік», затвердженої рішенням сільської ради від 20.12.2019 року № 
686/1013 «Про затвердження місцевих Програм», а саме: у додатку 2 до програми «Заходи 
щодо реалізації програми «Розвитку фізичної культури і спорту в Станіславській сільській 
раді на 2020рік» додати захід за № 17 «Заробітна плата з нарахуванням 3-х інструкторів з 
спорту» та передбачити кошти у 2020 році  167,994 тис. грн» Текст Програми та додатки у 
частині фінансування викласти у іншій редакції, що додається. 

 Дністрянський Віктор Степанович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 11, села Станіслав, голова фермерського господарства «Дністр» 

 Хто займав посади інспекторів з спорту? 

Завещана О.Л.:   Козарик О.Г., Царук В.В., Яник О.А. 
 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної ради 

 Скільки було заплановано коштів на відділ освіти? І куди вони будуть спрямовані 
якщо залишаться? 

 

Сміюха Н.В.: Було заплановано заробітна плата і нарахування на заробітну 
плату на січень-люти місяці поточного року і все інших 
видатків у цьому році не передбачалося у цьому відділі. На 

даний час ми будемо вносити зміни і передбачати видатки коштів на компенсацію 

керівнику відділу, інспектору і бухгалтеру у зв’язку з скороченням посад, а інспектори із 
спорту вони звільняються за згодою сторін і продовжують працювати по Програмі по 
трудовому договору. Коротко надала роз’яснення по змінам по Програмам. 
 

                                         ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

Муравська Т.І.      “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

4. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до рішення  
    сільської ради від 20.12.2019 року № 868/1013 «Про  
    затвердження місцевих Програм»», (додається). 
 

5. СЛУХАЛИ:                      Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019  
    року № 689/1016 «Про сільський бюджет на 2020 рік»; 
 

Доповідала:             Сміюха Н.В., начальник відділу, головний бухгалтер сільської 
                                          Ради зміни до бюджету згідно поданих подань були розглянуті на 
спільному засіданні постійних комісій сільської ради 29.01.2020 року та внесенні зміни на 
засіданні комісії сільської ради з питань планування, фінансів бюджету та соціально-

економічного розвитку 18.02.2020 року, коротко надала роз’яснення про внесення змін до 
бюджету. До сільської ради 25.02.2020 року надійшли, ще два подання від 
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Широкобалківського ЗПЗСО та Станіславського ЗПЗСО ім. К.Й. Голобородька (зачитала 
подання) які просять кошти на придбання шифера і ін. необхідних матеріалів для 
перекриття даху приміщень, які були пошкодженні внаслідок негоди. Пропозиція виділити 
кошти нашим школам але це на ваш розсуд. 
    

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
                Де візьмуться кошти? На пожежні щити для лікарні не має коштів? 

 

 Сміюха Н.В.:        перерозподіл коштів з інших видатків. 
  

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 

Коли постає питання про лікарню – коштів немає. Коли на школу ми кошти 
знаходимо. 

 

Ференц Діна Василівна, директор Станіславського ЗПЗСО Станіславської 
сільської ради Херсонської області ім. К.Й. Голобородька  

Дах розкритий. Це стихійне лихо. 
 

Сільський голова:   28 і 29 числа будуть іти дощі. Моя пропозиція виділити кошти 
не чекати поки дасть держава. Ситуація така: зараз збирають інформацію по області де і що 
сталося потім будуть передавати дані на Київ. Це для чого робиться в залежності від об’ємів 

ушкоджень будуть визначать ця надзвичайна ситуація місцевого, регіонального чи 
загальнодержавного значення. Якщо загальнодержавного будуть кошти виділяться з 
державного бюджету, якщо регіонального то з обласного бюджету, місцевого то з нашого 
бюджету. Це процедура довготривала, а дощі підуть вже на днях тому треба виділяти 
кошти. Бо у школах зроблені ремонти і якщо зараз усе затече то витрати понесемо більші.  
 

Гаврилів Світлана Степанівна, жителька села Станіслав. 
 Чи є запити від населення про надання допомоги у зв’язку з цим що сталося? 

 

Завещана О.Л.          7 заяв на даний час зареєстровано. 
 

Сільський голова:  що стосується населення якщо буде виділяться з обласного чи 

державного бюджету то будуть виділятися кошти власникам     
житлових будинків, які постраждали внаслідок стихії. 

Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної 
 У нас 9 пункт порядку денного Про затвердження Порядку надання матеріальної 
допомоги особам відповідно до програми соціального захисту населення це тут порядок як 

будуть надаватися матеріальні допомоги. Є пункт де надається матеріальна допомога 
громадянам які опинилися у дуже складних життєвих обставинах це є одним із пунктом 
надання матеріальної допомоги. 
 

Сміюха Н.В.:         Цей Порядок стосується якщо кошти виділяються з місцевого 

бюджету. Володимир Володимирович говорить про надання   
матеріальної допомоги яка буде виділятися з державного або 
обласного бюджету. Це нашого Порядку не стосується 



8 

 

Сільський голова:    Ще будуть запитання? Якщо запитань більше немає, голосуємо.                          
ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.             “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

5. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до  
рішення сільської ради від 20.12.2019 року № 689/1016 «Про 
сільський бюджет на 2020 рік»», (додається). 

 

6. СЛУХАЛИ:              Про затвердження Бюджетного регламенту проходження  
    бюджетного процесу сільського бюджету Станіславської  
    сільської ради. 
     

Доповідала:                          Сміюха Н.В., начальник відділу, головний бухгалтер сільської 
                                           ради, ознайомила коротко із проектом рішення. 
Сільський голова: Запитання, пропозиції, зміни до даного проекту рішення 

будуть? Немає. Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

Муравська Т.І.               “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

6. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження 

Бюджетного регламенту проходження бюджетного процесу 

сільського бюджету Станіславської сільської ради», 

(додається). 
 

7. СЛУХАЛИ:                     Про передачу в оперативне управління  індивідуально 

                                               визначене майно. 
 

Доповідала:                           Завещана О.Л. секретар ради, коротко ознайомила із проектом 
рішення по даному питанню, що додається. 

  

Сільський голова:             запитання будуть з даного питання? Немає. Голосуємо. 
ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

 7. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про передачу в оперативне  
                                                управління  індивідуально визначене майно», (додається). 
8. СЛУХАЛИ:       Про внесення змін до Регламенту Станіславської сільської ради,  
                                 затвердженого рішенням ІІ сесії VІІ скликання сільської ради від  
                                 24.11.2017 року № 13/340 

 

Доповідала:                           Завещана О.Л. секретар ради, зачитала проект рішення з даного 

                                              питанню, що додається. 
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Сільський голова:              Питання? Немає. Пропозиції? Зауваження? Немає. Голосуємо 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

8. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про внесення змін до 

                                               Регламенту Станіславської сільської ради,  
                                               затвердженого рішенням ІІ сесії VІІ скликання сільської ради 
від 24.11.2017 року № 13/340», (додається) 
 9. СЛУХАЛИ:                     Про затвердження Порядку надання матеріальної допомоги  
                                               особам відповідно до програми соціального захисту населення  
                                               на 2020 рік. 
Доповідала:                        Кравченко Г.І. Головний спеціаліст з питань прав дітей та  
    соціального захисту населення запропонувала внести зміни  
до Порядку надання матеріальної допомоги особам відповідно до програми соціального 
захисту населення на 2020 рік, а саме: 
до  
п. 1 Даний Порядок визначає умови та порядок надання одноразової матеріальної допомоги  
громадянам, що опинились в складних життєвих обставинах   – мешканцям  об’єднаної 
територіальної громади Станіславської сільської ради. 
Замінити мешканцям на зареєстрованим мешканцям 

п. 1 викласти у наступній редакції: 
Даний Порядок визначає умови та порядок надання одноразової матеріальної допомоги  
громадянам.   що опинились в складних життєвих обставинах   – зареєстрованим 
мешканцям  об’єднаної територіальної громади Станіславської сільської ради. 
 

До третього абзацу п. 2 Порядку замінити надзвичайної події на екстремальної ситуації: 
 надання матеріальної допомоги особам, які постраждали внаслідок надзвичайної 
події (пожежі, стихійного лиха, підтоплень/повені) та майну чи здоров’ю яких заподіяно 

значної шкоди; 
викласти у редакції: 
 надання матеріальної допомоги особам, які постраждали внаслідок екстримальної 
ситуації (пожежі, стихійного лиха, підтоплень/повені) та майну чи здоров’ю яких заподіяно 

значної шкоди; 
До абзацу п’ятого пункту 3 Порядку: 

 на лікування та операцію – довідка медичного закладу  за поточний рік; 
змінити пропонується на 

 на лікування та операцію – довідка лікарсько-консультативної комісії з       
лікувального закладу або копія виписного епікризу за поточний рік, виписний 
епікріз  про  проведення  оперативного  лікування, або  проходження  курсу 
лікування  в онкодиспансері. 

Додати абзац 5 пункту 3 порядку: 
 документи, що підтверджують надзвичайні обставини, внаслідок яких пошкоджено 
майно та/або завдано значної шкоди здоров’ю; 
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До 4 пункту Порядку додати: 
- до 2000 грн. – на  лікування  дітей  до  18  років,  виходячи із обставин,  що  склались  

в  сім’ї. 
До п. 7 межу 10000 грн змінити на 5000 грн і щоб такі  випадки розглядалися на сесії 
сільської ради. 
 п. 7. Викласти у редакції. 
 В окремих випадках громадянам, які опинилися в дуже складних життєвих обставинах 
(необхідність проведення складного лікування онкохворим  громадянам та  
дороговартістного лікування (хірургічна операція),  матеріальна допомога може бути 
більшою від розміру, встановленого п.4 даного Порядку але не перевищувати граничну 
межу 5000 грн.   Питання матеріальної допомоги, яка перевищує зазначені розміри 
допомоги, визначені пунктом 4 цього Порядку, надається для розгляду на сесії сільської 
ради. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

           Сесії проходять один раз у кварта, а людині допомога на лікування потрібна 

буває терміново. 
 

Завещана О.Л.  Засідання сесії проводяться зараз 2 рази на місяць. 
 

 

Сільський голова:            Запитань немає? Голосуємо. 
                                       

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

Сільський голова:  Дякую. Рішення прийняте. 
 

9. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження Порядку 

надання матеріальної допомоги особам відповідно до програми 
соціального захисту населення на 2020 рік», (додається). 

 

Осавітній Віктор Петрович, житель села Широка Балка 

 Скільки коштів Ви виділяєте на поховання? 

 

Кравченко Г.І.:  Якщо людина не пенсіонер, не перебуває на обліку у Центрі  
    зайнятості, не працює 1000 грн. 
 

10. СЛУХАЛИ:                Про надання дозволу  на укладення додаткових угод  до  
                                               договорів оренди. 
 

Доповідала:                          Завещана О.Л., секретар ради, коротко ознайомила із проектом 

 рішення, що додається. 
 

Сільський голова: Запитання є? Немає. Пропозиції? Заперечення? Немає. 
Голосуємо. 
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ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0.   

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

10. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про надання дозволу  на 

укладення додаткових угод  до договорів оренди», (додається). 
 

11. СЛУХАЛИ:                Про утворення ініціативної групи з підготовки установчих 

зборів Ради ветеранів при Станіславській сільській раді та 
погодження положення 

 

Доповідала:                        Завещана О.Л., секретар ради, зачитала проект рішення. 
 

Сільський голова: У кого які питання є? Пропозиції? Заперечення? 

 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 

                       Там останній пункт Положення не допрацьований. 
 

Завещана О.Л.                 п.5 Положення звучить так: Місцева рада, при якій утворено Раду 
ветеранів, здійснює організаційне, інформаційне та матеріально-технічне забезпечення 
діяльності Ради ветеранів, створює належні умови для її роботи, у тому числі забезпечує 
Раду ветеранів приміщенням. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Стаіслав. 

 Треба конкретизувати це питання. У нас дуже багато місця у приміщені нашого 
ЦНАПу. Я думаю не буде проблемою поставити стіл з стільцем у цьому приміщенні щоб 
там знаходилася людина від нашої Ветиранської організації. У нас великий життєвий досвід 
який може стати Вам у нагоді. У Станіславському БК є велике приміщення вільне могли і 
там збиратися Ветерани, щоб нікому не заважати. Вам здається, що у Вас у житті все гарно. 
Чому ми приходимо до Вас, щоб щось поправити. Це не буде рушійний процес. Ви потім 
нам ще скажете велике дякуємо. 
 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної ради 

 Керівник Будинка культури не заперечує надати кімнату у БК? 

 

Симоньянц Світлана Миколаївна, директор КЗ КДК «Лідер» Станіславської 
сільської ради 

 Якщо треба буде їм приміщення без проблем хай підходять завчасно і ми їм надамо 
приміщення. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 

 Секретар ради пропонувала приміщення у адмінприміщенні с. Широка Балка, але 
хто буде возити туди пенсіонерів. 
 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 А чому Ветерани с. Широка Балка у с. Станіслав повинні їздити? 
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Сільський голова:  досить лірики Віктор Павлович, конкретні Ваші пропозиції як  
    повинен звучати цей пункт Положення? 

 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 
 Стіл і стілець у ЦНАПі обов’язково. 
 

Муравська Тетяна Іванівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 17, вчитель Широкобалківського ЗПЗСО 

 А з якою метою там буде стояти стіл і стілець саме у ЦНАПі? 

 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 
              Якби не моє втручання людина у цьому році залишилася б без субсидії. 

 

Муравська Тетяна Іванівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 17, вчитель Широкобалківського ЗПЗСО 

 У Вас у Раді Ветеранів у Положенні прописано, що у Вашій компетенції 
спостерігати за роботою спеціалістів ЦНАПу? 

 

Сільський голова:      У ЦНАП приходять люди вирішувати свої індивідуальні 
питання, проблеми. І не хочуть, щоб їх питання обговорювалися по всьому селі. Усі 
працівники сільської ради розписувалися за нерозповсюдження конфіденційної інформації. 
Де гарантія, що Ваші пенсіонери не будуть цю інформацію розповсюджувати?  У ЦНАП 
ходять не лише Ветерани і люди не захочуть, щоб їх слухали там.   

 

Муравська Тетяна Іванівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 17, вчитель Широкобалківського ЗПЗСО 

Є Закон України «Про захист персональних даних». 
 

 Литвиненко Інна Павлівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ         №  14, села Станіслав, фельдшер "Обласний територіальний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф" Херсонської обласної ради 

 Пропозиція внести зміни до Положення п. 5 виділити кімнату у приміщенні 
Станіславського БК на другому поверсі. 
 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости села Широка Балка 

 У Широкій Балці у адмінприміщенні є вільні кімнати я був би лише радий якби 
там були представники Ради Ветеран. Щодо присуності у ЦНАПі це не правильно А у нас 
є кімната і приїхали і з с. Станіслав і з с. Софіївка. Треба було б поїхали у с. Станіслав. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Рада Ветеран це громадська організація зрозуміло, що 4000 громадян ходити туди 
не будуть. Буде засідання лише групи і проводити треба там де більше і засідання можна 
провести у БК, але пенсіонери с. Софіївка і с. Широка Балка вони не зможуть приїхати коли 
їм треба буде вирішити свої проблеми. Як робиться у смт Білозерка у них є кімната у РДА 
вони виїздить на місця. Я вважаю, що в Широкій Балці повинна бути ще одна кімната для 
прийому куди будуть виїздити члени нашої Ради у визначені дні. У Широкій Балці можна 
посидіти вислухати пенсіонера записати питання і вирішити його у сільській раді те саме 
можна зробити у с. Софіївка наприклад у бібліотеці. Щоб вирішити питання ми збираємо 
потім Раду у с. Станіслав, щоб вирішити конкретно питання. 
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 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 Віктор Павлович, якби Ви пояснили все так як  Людмила Григорівна ми б Вас 
зрозуміли усі. Віктор Павлович навчіться доносити до нас все, що треба більш зрозуміліше. 

 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

 Розділ 5 п. 5.12. Пропозиції щодо розгляду питань на засіданні Ради ветеранів 
вносять голова Ради ветеранів, заступник голови Ради ветеранів та члени Ради ветеранів. 

А просто людна інвалід, ветеран, пенсіонер, що не може внести пропозиції щоб 
розглянули? 

 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 
Ваша пропозиція, зміна доречна. Дякую. 
 

Ісаєнко Меланія Євгеніївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 18 села Широка Балка, заступник директора з виховної роботи, вчитель 
Широкобалківського ЗПЗСО 

Розділ 1 перший підпункт, другий підпункт… 

- клопотання про надбавку до пенсії за самовіддану роботу на громаду; 
Що це за кошти звідки їх брати? 

 

Завещана Ольга Леонідівна, секретар ради, депутат Станіславської сільської 
ради, виборчий округ № 20 села Широка Балка 

Як визначити самовіддану роботу? 

 

Сільський голова:               І хто буде це визначати? 

 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 
 На даний час у Верховній раді зареєстрований законопроект про, що він говорить, 
що якщо громадянин був 4 скликання депутатом районної ради то він має право на надбавку 
до пенсії. На сьогоднішній день це потребує 52 млн грн кошти великі. Надбавка у сумі 180 
грн у нас під цю надбавку підпадає лише одна людина це Осавітній Віктор Петрович він 
був депутатом 5 скликань. Якщо Ви добавите із бюджету сільської ради йому 180 грн це не 
великі кошти. А саме головне ми повинні підняти престижність бути депутатом місцевих 
рад. 
 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Це можна Програмою передбачити. 
 

Симоньянц Світлана Миколаївна, директор КЗ КДК «Лідер» Станіславської 
сільської ради 

             Це у Вас громадська організація чи Вам треба просто кімната для засідань? 

 



14 

 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Для засідань. 
 

Самойленко Іван Дмитрович, в.о. старости села Широка Балка 

  Питання приміщення у с. Станіслав можна вирішити у робочому порядку, а ось у 
с. Широкій Балці у адмінприміщенні може бути віддалене робоче місце Ради Ветеран   

 

 Чечіна Альона Миколаївна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 19, села Широка Балка, вихователь Широкобалківського закладу дошкільної 
освіти - ясла-садок «Світлячок» Станіславської сільської ради Херсонської області 
 Назвіть конкретне приміщення. У нас Молодіжна Рада на тих самих умовах як і 
Рада Ветеран. Треба їм приміщення вони приходять і домовляються сільська рада їм надає 
приміщення. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 
 Шановні не коректно нас співставляти із молодіжною радою. Ми маємо працювати 
із людьми похилого віку це ті самі діти лише сиві.  
 

Василенко Анатолій Вікторович, депутат Станіславської сільської ради, 
виборчий округ № 10, село Станіслав, завідувач Станіславської амбулаторії загальної 
практики сімейної медицини 

 Рада Ветеранів вона буде утворена на установчих зборах, на установчих зборах 
прийдуть можливо і багато людей для цього буде наданий зал у БК, а сама Рада Ветеранів 
склад якої ми ще не знаємо для них можна і у залі засідань зібратися у чому проблема я не 
розумію, це пусті балачки. 
 

Сільський голова:               Я хочу сказати своє бачення по даному рішенні. 07 квітня 

     минулого року ми зібрали пенсіонерів звозили автобусом із с. 
Софіївка та с. Широка Балка у с. Станіслав щоб утворити робочу групу, яка визначиться 
якої форми буде Рада Ветеранів. Вибрали Віктора Павловича головою цих зборів та 
головою групи яка повинна була визначатися. За 10 місяців Віктор Павлович визначився. Я 
не бачив протокол зборів 07.04.2019 року зараз я його дивлюся. Кого вибирали в робочу 
групу є список: Самойленко, Талько, Яновський, Велько, Осадчий, Осадча, Васильєва і 
написано список жителів с. Станіслав додається. Додаток список із 10 чоловік із с. 
Станіслав і все б було б нічого якби під тим списком підписувалася секретар тих зборів, але 
під цим списком підписалася Плугатарь за секретаря зборів. Для чого тоді ми проводили 
збори? Чому люди обирали секретаря зборів, за кого люди голосували? Я вбачаю тут просто 
фальсифікацію зі сторони Віктора Павловича. Кого захотів того і написав. Є питання по 
самому Положенню моя думка, що це питання треба ще доопрацювати і зараз не 
голосувати. Але я виставляю на голосування бо Положення пройшло комісію. Я особисто 
буду голосувати проти цього рішення це моя особиста думка. Більше запитань немає? 

Голосуємо. Віктор Павлович нас тут за кожну букву і за кожне слово бігає і нас поправляє. 
Дякуємо за навчання але самі не хочете робити правильно займаєтеся «подлогом».  

 

Васильєва Тетяна Іванівна, депутат Станіславської сільської ради, виборчий 
округ № 26, село Софіївка, не працює. 

Я взагалі не знала, що я в робочій групі. 
 

Сільський голова:               І по друге по цьому рішенні я взагалі не бачу представників  
      с. Софіївка. Організація повинна бути створена але  
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      порядними людьми. 
 

Кисла Людмила Григорівна, депутат районної ради, завідувач Станіславського 
ЗДО–ЦРД «Казка» 

 Володимир Володимирович, у нас будуть збори і ми постараємося з депутатами, 
щоб туди прийшли усі пенсіонери. Вони виберуть свій комітет, вони виберуть голову. 
 

Сільський голова:   Я виставляю проект рішення на голосування, я висловив 

   свою думку. 
 

Лич Віктор Павлович, житель села Станіслав. 
            Ви людей лишаєте права утворення цього комітету. 
 

Сільський голова:   Ви 10 місяців вирішували яку організацію створити. Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 12, “Проти” - 1, “Утрималось” – 3. 

  

Сільський голова:               Рішення не прийняте. 
 

 

12. СЛУХАЛИ:               Про затвердження Плану розвитку молодіжної політики  
           в Станіславській об’єднаній територіальній громаді  на 2020 рік. 
 

Доповідала:                      Сонько Р.С. інспектор з проектного менеджменту. 

 

Сільський голова: Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 16, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

12. ВИРІШИЛИ:           Прийняти рішення одноголосно «Про затвердження Плану 

розвитку молодіжної політики в Станіславській об’єднаній 
територіальній громаді  на 2020 рік», (додається). 

 

Вийшла депутат сільської ради Васильєва Т.І. всього депутатів – 14 

 

13. СЛУХАЛИ:                   Про надання дозволу гр. Корнієнку М.П. на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення в оренду земельної ділянки для 
обслуговування магазину в с. Станіслав по вул. Голобородька, 
26; 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин. 
  

Сільський голова: Заперечень немає? Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 
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Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

 

13. ВИРІШИЛИ:            Прийняти рішення одноголосно «Про надання дозволу гр. 
Корнієнку М.П. на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення в оренду земельної ділянки для обслуговування 

магазину в с. Станіслав по вул. Голобородька, 26», (додається). 
 

14. СЛУХАЛИ:               Про передачу земельних ділянок для ведення особистого  
    селянського господарства у приватну власність громадян; 

  

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин. 
 

 Сільський голова:   Заперечень немає? Голосуємо. 
     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

   

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

 

14. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про передачу земельних ділянок 

       для ведення особистого селянського господарства у приватну  
        власність громадян», (додається). 

 

15. СЛУХАЛИ:              Про розгляд заяв громадян з клопотаннями про отримання дозволів 

                                         на розроблення проектів землеустрою щодо відведення у власність  
                                         земельних ділянок для ведення особистого селянського 
господарства. 
 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин. 
 

 

Сільський голова:  питання є? Зміни, доповнення, заперечення? Немає. Голосуємо. 
 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

15. ВИРІШИЛИ:               Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд заяв громадян з 

клопотаннями про отримання дозволів на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення у власність земельних ділянок для 

ведення особистого селянського господарства», (додається). 
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16. СЛУХАЛИ:                   Про розгляд звернень громадян щодо відведення земельних  
    ділянок у власність для ведення особистого селянського  
    господарства в межах населеного пункту; 

 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин. 
 

 

Сільський голова: Питань є? Зміни, доповнення, заперечення будуть? Немає. 
Голосуємо. 

     

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

     

     

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

16. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно  «Про розгляд звернень громадян  
           щодо відведення земельних ділянок у власність для ведення  
                                           особистого селянського господарства в межах населеного 
пункту», (додається). 
 

17. СЛУХАЛИ:      Про розгляд заяв громадян щодо надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 
ділянок для будівництва та обслуговування та обслуговування 

житлових будинків, господарських будівель і споруд. 
 

Доповідала:                      Загоровська Л.В., провідний спеціаліст з питань земельних 

        відносин. 
 

Сільський голова:  Запитання будуть? Зміни, доповнення? Немає Голосуємо. 
 

 

ПРОЦЕДУРА ГОЛОСУВАННЯ 

 

Муравська Т.І.              “За” - 15, “Проти” - 0, “Утрималось” – 0. 

       

Сільський голова:  Рішення прийняте. 
 

17. ВИРІШИЛИ:              Прийняти рішення одноголосно «Про розгляд заяв громадян щодо 

надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок для будівництва та обслуговування  

та обслуговування житлових будинків, господарських будівель і споруд», (додається). 
 

18. СЛУХАЛИ:       Про виділення в натурі (на місцевості) земельної ділянки 

співвласникам земельної частки (паю) колективної власності КСП 
«Комунар» гр. Онищенко С.В., гр. Карп В.В.; 
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С П И С О К 

депутатів присутніх на ХLІІ сесії VІІ скликання 

25.02.2020 

 

 

1. Маловічко Марія Петрівна  
2. Козорєзова Людмила Дмитрівна 

3. Семенчук Михайло Миколайович 

4. Безродня Світлана Петрівна 

5. Василенко Анатолій Вікторович 

6. Дністрянський Віктор Степанович   
7. Литвиненко Інна Павлівна 

8. Муравська Тетяна Іванівна 

9. Ісаєнко Меланія Євгеніївна 

10. Чечіна Альона Миколаївна 

11. Завещана Ольга Леонідівна 

12. Моравська Ірина Василівна 

13. Безродній Олександр Костянтинович 

14. Волос Любов Валентинівна 

15. Васильєва Тетяна Іванівна 
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С П И С О К 

депутатів відсутніх на ХLІІ сесії VІІ скликання 

25.02.2020 

 

 

1. Подопригора Володимир Миколайович   
2. Чинко Раїса Михайлівна  

3. Конар Микола Олександрович 

4. Чечін Євген Васильович 

5. Петрушак Анатолій Миколайович 

6. Тарасова Світлана Миронівна 

7. Потяк Надія Володимирівна 

8. Єфімов Сергій Григорович 

9. Москаленко Світлана Ярославівна 

10. Мацур Євгеній Іванович 

11. Олійник Олена Миколаївна   
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        С П И С О К 

присутніх запрошених на ХLІІ сесії VІІ скликання 

25.02.2020 

 

1. Загоровська Людмила Вікторівна 

2. Кардавар Катерина Федорівна 

3. Кравченко Галина Іванівна 

4. Потапова Анжела Юріївна 

5. Самойленко Івани Дмитрович 

6. Сербін Анна Анатоліївна 

7. Симоньянц Світлана Миколаївна 

8. Сонько Раїса Сергіївна 

9. Ференц Діна Василівна 

10. Швець Катерина Іллівна 

11. Шевченко Зінаїда Юріївна  
 

 

 

 

 

 

 

 

 


